

# هل نتعايش؟ Shall we coexist?

﴿ يَا أَيُّهَا الَّذِينَ آمَنُوا لَا تَتَّخِذُوا الْيَهُودَ وَالنَّصَارَىٰ أَوْلِيَاءَ ﴾ المائدة ٥١

{ Oh Muslims ! Do not make friends with Jews or Christians }

*Qur'an, Al-ma'ida 51*

“وإذا لقيتم احدهم في طريق فاضطروه إلى أضيقه” صحيح مسلم كتاب السلام

“Whenever you meet one of them on a road, force him to the narrowest part.” *Sahih Muslim, The book of greeting*

النبي ﷺ قال اليهود مغضوب عليهم جامع الترمذي

The Prophet (SAW) said: The Jews are detested.

*Sunan Al-Tirmidhi*

﴿ الْقُرُوءَ وَالْخَنَازِيرَ ﴾ المائدة ٦٠

{ Monkeys and pigs } *Al-ma'ida 60*

﴿ فَرِوَةَ خَمَاسِينَ ﴾ الأعراف ١٦٦

{ Despicable monkeys! } *Al-A'raf 166*

عليهم لعائن الله المتتابعة تفسير ابن كثير المائدة ٨٢

May the never-ending curses of Allah be upon them.

*Tafsir Ibn Kathir, Surah Al-ma'ida 82*

رسول الله ﷺ قال لا يجتمع دينان في جزيرة العرب موطأ مالك كتاب المدينة

The Messenger of Allah (SAW) said: Two religions can not coexist in the Arabian peninsula.

*Muwatta Malik, The book of Medina*

رسول الله ﷺ قال لا تقوم الساعة حتى يقاتل المسلمون اليهود فيقتلهم صحيح مسلم كتاب الفتن وأشراف الساعة

The Messenger of Allah (SAW) said: The Hour will not come until the Muslims fight the Jews and kill them.

*Sahih Muslim, The book of trials and signs of the Hour*

قال رسول الله ﷺ من ظفرت به من رجال يهود فاقتلوه السيرة النبوية لابن هشام

The Messenger of Allah (SAW) said: Kill any Jewish men you can. *Ibn Hisham, Al-sirah Al-nabawiya*

